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ARTIKEL 47 VRAGEN 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 23 april 2021 
 
Betreft: Art. 47 vragen van D66 inzake sporten en bewegen bij kinderen en jongeren onder de 
armoedegrens 
 
Geacht college, 
 
D66 Maastricht heeft kennis genomen van het rapport ´Sport- en beweeggedrag van kinderen en jongeren 
naar sociaaleconomisch milieu´1 van het Mulier Instituut. In dit rapport staat het beweegpatroon van 
kinderen en jongeren centraal, afhankelijk van het gezinsinkomen of het opleidingsniveau van de 
hoogstopgeleide ouder.  
In het rapport worden verschillende zaken benoemd. Zo wordt er aangeven dat het sociaaleconomisch 
milieu waarin kinderen opgroeien van invloed is op hun sport- en beweegdeelname. Naarmate ouders 
meer aan sport en bewegen doen en deze activiteiten belangrijker vinden, sporten en bewegen hun 
kinderen ook meer. Volwassenen met een lage sociaaleconomische status (SES) sporten en bewegen 
minder dan leeftijdsgenoten, en deze verschillen tussen SES-groepen lijken alleen maar toe te nemen. Het 
is dus aannemelijk dat kinderen van ouders met een lage SES ook een lage sport- en beweegparticipatie 
hebben, aldus het rapport. 
D66 Maastricht vindt dat ieder kind, in welke gezinssituatie dan ook, de mogelijkheid moet hebben om te 
sporten en te bewegen en daartoe gestimuleerd moet worden. Kinderen onder de armoedegrens hebben 
een moeilijkere positie. Wij vinden dat naar kinderen onder de armoedegrens extra aandacht uit moet 
gaan; wij achten namelijk sport en bewegen zeer belangrijk voor de ontwikkeling en de gezondheid van 
ieder kind.  
 
Naar aanleiding van het rapport en de conclusies heeft D66 Maastricht de volgende vragen: 
1. Heeft het college ook kennisgenomen van dit rapport? Zo nee, waarom niet?  
2. Hoe kijkt u tegen de conclusies aan voor wat betreft de sport- en beweegdeelname van kinderen uit 

gezinnen met een lage(re) sociaaleconomische status? Bent u met ons eens dat deze groep kinderen 
meer aandacht moet krijgen? 

3. Wat is de huidige stand van zaken in Maastricht als het gaat om sporten en bewegen voor kinderen uit 
gezinnen met een lage(re) sociaaleconomische status? Herkent u de conclusies uit het rapport en in 
welke mate zijn die vergelijkbaar met de Maastrichtse situatie? Zo nee, waarom niet? 

                                                           
1 https://www.kennisbanksportenbewegen.nl/?file=10339&m=1619002382&action=file.download 



 
4. Aannemende dat Maastricht niet afwijkt van de conclusies uit het rapport, wat gaat u doen om het 

sporten en bewegen voor deze specifieke groep te stimuleren? Welke acties ziet het college, om ook in 
tijden van corona, hier extra op in te zetten? 

 
We zien uw antwoorden graag spoedig tegemoet. 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Richard Wijnands      Claudia Demas    
Raadslid D66 Maastricht     Raadslid D66 Maastricht  


